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Åkersberga den 11 september 2019

Fråga till: Michaela Fletcher (M), kommunstyrelsens ordförande

Arvoden för interna politiska möten

Iden granskning vi gjort gällande arvoden som kommunen betalar ut framkommer det att

alliansen ger sig själva sammanträdesarvoden för partiinterna beredningsmöten. Det påstås

att dessa är att se som ”avdelningar” inom kommunorganisationen trots att inga beslut om

att införa dessa finns inøm kommunstyrelsen.

I reglementet för Kommunstyrelsen framgår att Kommunfullmäktige delegerat till

Kommunstyrelsen att fatta beslut om kommunens förvaltningsorganisation. Vi har inte fått

några protokoll som visar att så har skett. Tvärtom har kommunens högsta tjänstemän

skriftligt lämnat besked om att
”
Några beslutsprotokoll över bildandet finns ej ”.

Eftersom dessa partiinterna möten alltjämt pågår och du som kommunstyrelsens ordförande

attesterar dessa interna möten, som om de vore möten inom kommunens förvaltning, vill

jag fråga dig följande:

Kommer du att stoppa utbetalningarna av de mötesarvoden som alliansen tar ut för sina

egna partiinterna beredningar?

För socialdemokraterna

W-Wñüpá,
Ann-Christine Furustrand


